
Veseli smo vsakega pisma, ki ga 
dobimo v uredništvo. Mnogi naši 
bralci nam pomagajo z nasveti in 
skušamo jim ustreči. Opozarjajo 
nas na napake, kritizirajo, a tudi 
pohvalijo. Vsem ne moremo ustre-
či, toda lepo je, da si skušajo bral-
ci sami izblikovati svoj CT. Pišite 
še več, ne prikrivajte svoje volje, ne 
štedite z veseljem, sodelujte z na-
mi! Želeli bi, da nam pišete o vsa-
ki številki, da pograjate sestavek 
ali obliko, če vam ni bila všeč', da 
pohvalite in date še svoje mnenje 
k člankom, ki so bili vredni vaše 
večje pozornosti. 

Vsekakor pa pisma podpisujte s 
polnim imenom in ne samo, kot 
nam piše. 

JOŽE S., VP 5970/31 iz O h r i d a : 
»Vsak ponedeljek težko pričaku-

jem CT. Ko ga dobim, se zbere-
mo vsi vojaki iz celjske okolice 
ob njem. Veliko smo razpravljali 
in menim, da vse premalo pišete 
o športu. Mladina ne najde niče-
sar privlačnega v tedniku. Podo-
ben roman kot je »Mati Hari«, nas 
vsekakor razveseljuje. Odveč pa 
j e to, da dajete v CT več novic iz 
okolice kot iz ž iv l jenja v Celju, 
saj to je »Celjski tednik«, a ne 
»Kmečki glas«. Mislim, da mojih 
predlogov ne boste upoštevali, ker 
sem tako direktno pisal.« 

Zakaj pa ne? Seveda, če bi bili 
povsem stvarni. Naša dolžnost pa 
je, da pišemo o življenju v vseh 
občinah, ki so soustanoviteljice 
CT in še dosti več. 

EDO FENKO iz ROGAŠKE SLA-
TINE: 

Odkar sem naročnik CT, se mi 
je zelo prikupil. Vsebina je zanimi-
va. Želel bi, da bi ob začetku no-
gometne sezone bilo več športnih 
poročil, kaj več o NK »Kladivar« 
ter o delu ostalih društev. 

Upamo da bo na športni strani 
tudi nekaj za vas. 

ALBERT TANŠEK iz Gorice pri 
Slivnici: 

Zelo prebiram Celjski tednik«, 
ker je vsebinsko dober in zna biti 
tudi kritičen. Skušal bom sodelo-
vati z vami. 

Pričakujemo z veseljem. 
TEREZIJA GOLTNIK iz Belih 

vod nad Šoštanjem: 
Zelo rada prebiram CT in ga vse-

lej težko pričakujem. Reči moram, 
da je precej zanimiv. Vem, da bo-
ste vrgli moje pismo v koš, vendar 
110 bom zgubila poguma. Rada bi, 
če bi pisali kaj več o naši mladini 
na vasi. 

Lepa hvala za prispevek. Zelo 
radi bi p i s~a I i še dosti več o vaši 
občini, in to o vsem, Vendar močno 
obžalujemo, da vaša občjnska 
skupščina tega ne želi enako z va-
mi. Občina Velenje ni podpisala 
pogodbe o soustanoviteljstvu CT, 
mi moramo pa zadovoljevati z in-
formacijami predvsem občane ti-
stih občin, ki so naše ustanovitelji-
ce, sicer bi bili krivični. Vseeno pa 
borno z veseljem objavljal i novice, 
zanimivosti in dogodke, ki jih ve-
lenjski občani, naši naročniki, že-
lijo, zlasti še tedaj, če je to zani-
mivo tudi za ostale naše bralce. 

ANTON NARAT, KARLI UN-
GER in VINKO DEMŠAR iz Debra 
v Makedoniji: 

List CT je zelo priljubljen 
posebno še za nas, ki nas zvesto 
spremlja z vestmi iz domačih kra-
jev. Prečitamo ga od prve do zad-
nje strani. Veseli lo nas bi, če bi 
našli več prostora za slike in re-
portaže s podeželja in laške obči-
ne. Zelo nam ugaja »Zlata orhide-
ja«, želimo pa. da najdete še kak-
šen roman o NOB s celjskega po-
dročja. 

Tudi mi bi želeli takšen roman. 
Novice in roportaže .so in bodo še 
iz laške občine, čeprav je malo pa-
pirja. Skušali bomo ustreči. 

Obisk v Pluju 
Skupina sedmih sindikalnih odbornikov iz 

raznih občin okraja je pred kratkim obiskala 
sindikalno politično šolo v Ptuju. Funkcio-
narji so se zanimali zlasti za program te, naj-
starejše tovrstne šole v Sloveniji, ter za de-
delovne metode. Iz razgovorov z družbeno-
političnimi delavci in samimi slušatelji so 
ugotovili, da je ptujska šola dosegla zadovo-
ljive rezultate, posebno na področju progra-
miranja. V. L. 

K A K O P R I P R A V L J A M O K A N D I D A C I J S K E Z B O R E 

PRAZNE BESEDE NISO DOVOLJ 
Verjetno ni treba posebej poudarjati, kako pomembno je v predvolivnem 
obdobju določevanje kandidatov za poslance in odbornike naših skup-
ščin. Veg čas evidentiranja možnih kandidatov smo poudarjali, da je 
kandidatura eno največjih priznanj delovnih ljudi in da jo lahko zato 
vsakdo, ki je bil predlagan, sprejme s ponosom. Volivci so pravico pred-
laganja možnih kandidatov pravilno razumeli. Tako so volivne komisije 
zbrale ponekod tudi po nekajkrat večje število evidentiranih kot bo v 

skupščinah prostih mest. 
Na kandidacijskih zborih se bodo 

volivci dokončno odločili in iz mno-
gih predlogov izbrali enega ali pa 
več kandidatov. V teh dneh so zato 
volivne komisije pripravile gradivo 
za kandidacijske zbore. Vanj so 
vpisali vse evidentirane kandidate, 
priložili pa so tudi nekakšne opise 
dosedanjega dela predlaganih to-
varišev in tovarišic. Ti opisi so 
pravzaprav tudi vse, kar bodo vo-

livci neke volivne enote zvedeli o 
evidentiranih — razen tistega, seve-
da, ki so ga predlagali sami. Mate-
rial, ki so ga dobili, jim bo torej 
osnovni »vir informacij« o tovari-
ših, izmed katerih bodo izbrali svo-
je kandidate. Zdaj pa poglejmo, 
kakšno je to gradivo. V roke smo 
vzeli debel sveženj ciklostriranih 
listov, ki jih je dobil Celjski tisk v 
trinajsti volivni enoti. Prebrali smo 

jih in se vprašali — koliko lahko 
pomaga volivcu na pr. tak-le opis 
evidentiranega kandidata: 

Rojen leta 1920. Na predlog čla-
nov / k podjetja je bil sprejet leta 
1962 v Zvezo komunistov, redno 
obiskuje sestanke organizacije in 
na njih aktivno sodeluje. "Izven 
podjetja pa deluje kot tajnik dru-
štva. . 

Ali še slabše: »Rojen 1923. LETA V 
Ljubljani. Dokončal osnovno šolo 
(sledi podroben opis izobrazbe), se-
daj pa je deseto leto direktor. 
To pa je tudi vse, kar so o evidenti. 
ranem tovarišu povedali. 

Ali pa na primer opis, ki bi ga 
lahko zapisali za katerega koli oj 
predlaganih kandidatov: »Kot poli. 
tični delavec se aktivno udejstvuje 
pri vseh organizacijah in s svojimj 
dobrimi predlogi Vveliko pripomore 
k nadaljnji rešitvi problemov. Ra-
zen letnice rojstva in podatka 0 
zaposlitvi je to vse, kar lahko iz ina-
terialov zvemo o morebitnem kun-
didatu za republiški gospodarski 
zbor. 

Za zvezni gospodarski zbor pa 
smo med opisi dela kandidatov 
našli tudi tegale: 

»Rojen 1944. leta. Po končani sred. 
nji šoli se je kot štipendist zaposlila 
leta 1964. pri . . . Dela v zvezi mla-
dine podjetja, a je kot začetnica 
potrebna vodstva. Voljna delati na 
družbeno političnem polju, ni čla-
nica ZK.« 

Le kdo od volivcev bi se— če bi 
sodil samo po tej »karakteristiki« — 
lahko odločil za to mlado tovarišico? 
Pa vendar bi ji s tem morda storili 
krivico. Zato bi morala biti uteme-
ljitev tega predloga — prav zavoljo 
kandidatkine mladosti in zaradi 
nedvomno zelo odgovorne dolžnosti, 
za katero je bila predlagana — še 
temeljitejša kot pri ostalih, starej-
ših evidentiranih kandidatih. 

Pri mnogih opisih so sestavljalci 
gradiva menili, da je dovolj že to, 
če zapišejo, da je nekdo na primer 
že petnajst let direktor ali pa, da je 

.sodeloval v norodnoosvobodilni bor. 
bi. To pa je napak. Zato bo nujno, da 
bodo volivci na kandidacijskih zbo-
rih dobili o predlaganih tovariših 
izčrpnejše informacije. I. B. 

Pred dnevi je bil v tovarni emajlirane 
posode občni zbor sindikata, na katerem 
-o udeleženci po poročilih obravnavali 
delovne in proizvodne uspehe v preteklem 
letu. 

Udeleženci so v razpravi posvetih po-
sebno skrb vsakodnevni rekreaciji delov-
nega človeka, ki zaradi pomanjkanja 
športnih igrišč in rekvizitov v Gaberju 
ne pride do izraza/ Smatrajo, da bi 
ustrezni organi morali ob delitvi sredstev 
za športna društa posvetiti več pozornosti 
društvom, ki delajo na industrijskih po-
dročjih Foto: V. David 

RAZŠIRJENI PLENUM 
SZDL V ŠMARJU 

Na p l e n u m u so obravnaval i stali-
šča glede republ i šk ih poslancev in 
občinskih odborn ikov . Za pos lanca 
v republ i šk i zbor so pr iporoči l i inž. 
A n d r e j a Mar inca (ostal i p red lagan i 
k a n d i d a t u r e za rad i oblike dela skup-
ščine niso spre je l i ) . Tudi za gospo-
darsk i zbor je os ta l le p red log za 
Rika J e r m a n a , ke r s ta os ta la dva 
k a n d i d a t u r o odkloni la . Za prosvet-
no-kul turni zbor še ni j asn ih stal išč 
glede kandida tov , ker neka te r i no-
če jo sp re je t i kand ida tu r e . 

J . Lipnik 

PRIPRAVE ZA PROSLAVO 
DNEVA ŽENA 

Mladina v Rogaški Slatini je pred 
dnevi začela s pripravami za pro-
slavo dneva žena. Proslavo bodo 
organizirali skupno s Socialistično 
zvezo. V programu bodo sodelovali 
med drugim tudi cicibani. 

Da bi poživeli tudi klubsko živ-
ljenje, so pred dnevi organizirali 
klubski večer, na katerem so reci-
tirali Prešernove pesmi s spremnim 
besedilom in glasbeno spremljavo, 
k l jub kvalitetnemu programu je 
večer obiskalo le malo ljudi. 

l . J . 

KAKO SMO EVIDENTIRALI 

1272 MOŽ \IH KANDIDATOV 
PREMALO ŽENSK IN MLADINE 

ŽE V PRVEM TEDNU PRIHODNJEGA MESECA BODO KANDIDA-
CIJSKI ZBORI VOLIVCEV V CELJSKEM OKRAJU ZAKLJUČENI. 
TAKRAT BOMO TOREJ DOKONČNO ZVEDELI, KOGA SO VOLIV-
CI DOLOČILI ZA KANDIDATE ZA SPOMLADANSKE VOLITVE V 
PREDSTAVNIŠKA TELESA. OBČANI SMO SE TOREJ ZNAŠLI PRED 
IZREDNO ODGOVORNO NALOGO - KAKO NAJ IZ MNOŽICE 
PREDLOGOV ZA KANDIDATE IZBEREMO TISTEGA, KI BO ZAUPA-
NO DOLŽNOST NAJBOLJE OPRAVLJAL. 

Evidentiranih je namreč res ve-
liko naših tovarišev in tovarišic — 
zlasti prvih. Od 62 predlogov za 
zvezno skupščino so samo štiri žen-
ske, sedem evidentiranih je starih 
do 29 let, 35 pa še ni izpolnilo štiri-
deset let starosti. Toda v zvezni 
skupščini je prostih samo pet mest, 
zato bo izbira med 62 predlaganimi 
možnimi kandidati prav zares težka. 
Po poklicu je največ evidentiranih 
za zvezno skupščino inženirjev in 
tehnikov — 19; sedem je delavcev. 
Osem pravnikov in ekonomistov itd. 
Petnajst tovarišev je vodilnih usluž-
bencev — predvsem direktorjev de-
lovnih organizacij, kar je pravza-
prav zelo vel iko in tudi ne najbolje. 
Razveseljiv pa je podatek, da je od 
vseh predlaganih 42 takih, ki še 
niso bili voljeni v predstavniška te-
lesa, da je 14- tovarišev in tovarišic, 
ki so bili voljeni enkrat in šest evi-
dentiranih, ki $o že dvakrat sodelo-
vali v našem skupščinskem sistemu. 
Večina predlaganih možnih kandi-
datov za zvezno skupščino ima do 
tri funkcije, brez družbeno politič-
nih dolžnosti pa je pet možnih kan-
didatov. Večina evidentiranih je tu-

• di članov Zveze komunistov. In kdo 
je te tovariše predlagal? 25 je bilo 

I predlaganih na sestankih članstva, 
organizacij in volivcev, 15 od vod-
STEV DRUŽBENIH ORGANIZACIJ, ŠEST SO 

jih predlagali samoupravni organi, 
15 pa skupine volivcev in posamez-
ni občani. 

Podobna kot za zvezno je tudi struktura 
evideijfciranih kandidatov za republiško skup-
ščino.* kamor bomo izvolili 54 poslancev. 
Predlaganih je bilo 182 tovarišev in tovari-
šic — od tega 30 žensk. Tudi tu je največ 
tovarišev starih od 30 <lo 39 let — kar 81 
jih je; od vseh je 10 delavcev, 28 uslužben-
cev, dva sta profesionalna družbeno-poli 
tična delavca. 3? je inženirjev in tehnikov 
ild. 115 od predlaganih še ni bilo nikoli 
voljenih v predstavniške organe, 54 pa 
je bilo voljenih enkrat. Od morebitnih kan-
didatov z« republiške poslance jih je 88 
udeležencev narodnoosvobodilne borbe, 
0 pu nosilcev spomenice. 

Zn "44 prostih mest v občinski skupščini 
so občani' predlagali za morebitne kandi-
date 844 moških, 184 žensk, od tega 298 de-
lavcev in 245 starih do 30 let. 

S številom evidentiranih možnih kandi-
datov smo torej lahko razmeroma zadovolj-
ni — manj pa s strukturo po spolu in po-
klicih. Predlaganih je namreč malo žensk, 
kar je glede na njihovo število in zapo-
slenost kar težko razumljivo. Res je sicer, 
da volivci lahko to popravijo še na kandi-
dacijskih zborih., toda če pravimo, da je 
že evidentiranje veliko priznanje, smo že-
nam verjetno spet storili krivico. 

Ker smo te dni slišali pripombe o tem, da 
so občinske skupščine in družbeno-politične 
organizacije že »določile kandidate«, bi radi 
poudarili tole; dokončno besedo o kandi-
datih bodo imel volivci, vse ostalo so samo 
predlogi in sugestije, ki jih volivci lahko 
potrdijo ali pa zavrnejo. 

I . B. 

PREDVOLIVNA DEJAVNOST V KONJICAH 

Š E PREMALO ZENA 
RAZGOVOR S P R E D S E D N I K O M O B Č I N S K E VOLIVNE KOMISIJE 

E v i d e n t i r a n j e občanov za kandi-
da t e odborn ikov občinske skupšč ine 
Slov. Konj ice , ki j im bo letos potek-
la dvole tna m a n d a t n a doba, je večj i 
del končano . Za 29 odborn i šk ih m e s t 
je bi lo vpisanih v evidenco 96 oseb, 
od teh 76 mošk ih in 20 žena. ž e t a 
poda tek pove, da so za vsako m e s t o 
odborn ika bili ev ident i ran i po na j -
m a n j t r i j e občani , k a r bo na kandi-
dac i j sk ih zborih seveda o la j ša lo iz-
bi ro . P redsedn iku obč inske volivne 
komis i j e tov. Marošku s m o to po t 
zastavil i n e k a j v p r a š a n j v zvezi z 
p r i p r avami . 

— K a k o ste zadovol jn i s s t ruk tu-
ro in š tevi lom evident i ran ih obča-
nov? 

© Po tem, ko s m o na eni izmed 
z a d n j i h se j volivne komis i j e in ob-
činskega odbo ra SZDL ugotovili , d a 
je m e d ev ident i ran imi p r e m a l o že-
na, s e d a j ugo tav l j amo , da j ih je 
d o b r a pe t ina , k a r sicer še vedno ni 
v sk ladu z n j ihov im deležem v ce-
lo tnem številu preb iva ls tva ali ak-
t ivno zaposlenih. 

K a r zadeva število evident i ranih , 
m o r a m reči, d a bodo volivci l ahko 
izbirali, ž e iz ce lotnega p o v p r e č j a 
je razvidno, da i m a m o , k a r lepo 
število" občanov za je t ih v evidenco. 
N a j povem, da so v neka te r i l voliv-
nih eno tah evident i ra l i po pe t , šest , 
pa tud i o sem kandida tov . 

K a j men i t e o s t a r o s t n e m ses tavu 
ev ident i ran ih? 

Lahko rečem, da so p r i t e m 
l j u d j e gledali p r edvsem na to, d a 
p r ide v zbor č im več m l a d i h voliv-
cev. E n a če t r t ina je s ta r ih do 29 leč, 
na jveč p a j ih j e v s t a ros tn i skup in i 
med 30 in 39 let. Seveda j e tud i ne-
k a j s ta re j š ih , k a r j e popo lnoma nor-
malno , s a j m o r a skupšč ina pred-
s tav l ja t i vse s loje preb iva ls tva . 

— In k a k š n o je vaše m n e n j e gle-
de s e d a n j e zaposl i tve ev ident i ran ih? 

H To je področ je , k j e r s tvar i še 
niso docela v redu . Od skupnega 
števila p red lagan ih j e n a m r e č ok rog 
40 ods to tkov up ravn ih uslužbencev, 
k a r s m a t r a m o , da je le preveč, zla-
sti če upoš tevamo, da j e delavcev 
iz nepos redne p ro i zvodn je s k o r a j 
polovico m a n j . R a z m e r o m a še k a r 
d o b r o so zas topani k m e t j e , m a n j p a 
je gospod in j in obr tn ikov . Razum-
lj ivo pa je, da n a j v e č p red lagan ih 
izhaja iz industrije in kmetijstva, 

ki s ta v s a j za s e d a j n a j b o l j razviti 
gospodarsk i panogi . 

— Ka te r e panoge s m a t r a t e za naj-
važne j še v t em času? 

O Menim, da so t emel j i t e pripra-
ve kand idac i j sk ih zborov najvažnej-
še delo poli t ičnih organizac i j v pri-
h o d n j i h tednih . Volivne eno te so že 
določene, obč inska skupšč ina pa je 
zbore volivcev že razpisa la in bodo 
de loma ta, de loma pa p r i h o d n j i me-
sec. N a n j i h bodo volivci dokončno 
odločili o kand ida t ih , ki j ih bodo v 
p r i h o d n j e m o b d o b j u zas topal i v raz-
nih skupšč inah . 

• L. V. 

B O J 
ZA S T O L Č K E 

(BASEN) 
Bila je ,zima. Pod streho samotne 

pastirske kolibe so se zatekli ovca, 
zajec, gos in petelin. . 

»Izvolimo si hišni svet!« so sklenili-
»Vsi bodimo člani hišnega sveta, la-

ko bo najbolj demokratično!« je rek-
la ovca in vsi so ji pritrdili. 

Nato so volili predsednika. Ker P? 
je vsak glasoval samo zase, nihče ni 
dobil večine glasov. Zato je predlagal 
petelin: 

»Predsednik naj bom jaz, ker znam 
zelo lepo peti!« 

»Jaz naj bom predsednik, ker znam 
edini med vami brati in pisati!« s e 

je oglasil zajec. 
»Ne!« je ugovarjala gos. »Zajec nam 

bo potreben za pisanje zapisnikov in 
sestavo statuta, zato bo moral Prc" 
vzeti tajniške posle!« 

»Predsednica pa naj bom jaz, ker 
je ženski spol zdaj enakopraven!« Je 

dejala koza. »Razen tega bom v tej 
kolibi otvorila lastno mlekarno in vas 
vse zalagala s polnomastnim mlekom-
Postavite me torej za edinega kandi-
data!« 

Za kozo so glasovali vsi, razen zal" 
ca, Ki je nato izjavil: 
. »Že vidim, da ne znate dovolj cen'" 

mojih posebnih sposobnosti in me 
čete le izkoriščati. Zato vam nočem 
biti tajnik. Zapuščam to kolibo 
bom raje svobodno živel v gozdu-* 
In je užaljen odskakljal. , 

Nadaljnje delovanje živalskega hi'* 
nega sveta nam je ostalo neznan 
Kajti tajniške posle je prevzel nep1^ 
meni petelin in tako so prebivalci k 
libe bili prisiljeni živeti brez zapisD" 
kov in statuta. „ 

F. 


